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INSTRUCTION 
& WARRANTY BOOKLET

Scanning the QR code 
gives you access to 
your product's 
warranty registration 
and services.

HAIR DRYER

EN ENGLISH

Before beginning installation, read these instructions carefully. This will 
simplify installation and ensure that the product is installed correctly and 
safely. Leave these instructions near the product after installation for future 
reference.
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•  Please follow the notices in the Instructions Manual to assemble and 
     use  the product. 

•  Please read and understand the Instructions Manual and keep it properly
      for future reference. 

•  If you have any question in use, please contact online service in the
      required language.

    
Thank you for buying this product. Please read and understand this manual 

carefully and keep it properly for convenience. The pictures in this instruc-
tion manual are for reference only, specifications are subject to the physical 
product.
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HOW TO USE YOUR HAIR DRYER
1. Adjust the desired blowing strength:
Position 0: OFF
Position 1: Half power, medium temperature for gentle drying and styling
Position 2: Full power, high temperature for quick drying
2. Use the high setting for drying hair, and use low setting for styling.
3. Should the hair dryer stop working for any reason, turn it off at once 
and let it cool down.
4. Always ensure the switch is set to OFF position before plugging the 
unit in the power outlet.

DANGER-To reduce the risk of electrocution:
1. Always unplug this appliance immediately after use.
2. Do not use while bathing.
3. Do not place or store this appliance where it can fall or be pulled into a 
tub of sink.
4. Do not place or drop into water or other liquid.
5. Do not reach for an appliance that has fallen into water.
Unplug immediately.

WARNING:
* This appliance is not intended for use by persons (including 
children)with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of 
experience and knowledge, unless they have been given supervision or 
instruction concerning use of the appliance by a person responsible for 
their safety.
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* Children should be supervised to ensure that they do not play with the 
appliance.
* In order to increase the protection, suggested installs rating surplus 
operating current in the bathroom power supply electrical return route 
not surpass 30mA the residual current to install(RCD), the details 
consultation installs business.
* Do not use this appliance near bathtubs.
* In order to avoid risk, it must be repaired or replaced by the 
manufacturer, maintenance department or the professional staff from 
the similar department if the power cord is damaged
* Showers basins or other vessels containing water.
Warning:
This product is not allowed to bring into use the bathroom.
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تحذير:

•  ليس المقصود إستخدام هذه الأجهزة من قبل أشخاص بما في ذلك الأطفال ذوي الانخفاض 
في القدرات المادية أو الحسية أو العقلية، أو عدم وجود الخبرة والمعرفة، ما لم تكن قد أعطيت 

لهم تدريبات أو تعليمات بشأن استخدام الجهاز من قبل شخص مسؤول عن سلامتهم .

•  يجب أن يكون المنتج تحت الإشراف للتأكد من أن الأطفال لا يلعبون به.

•  لمزيد من الحماية لمجفف الشعر فيستحسن توصيله بفيشة تيارها حوالي 30 ملي أمبير ويمكن

مشاورة فني كهربائي متخصص في هذا الامر.

•  لا تستخدم المنتج بالقرب من الماء أو احواض الاستحمام.

•  لا تقم بتشغيل المصفف في حالة تلف الوصله او عندما لا يعمل بشكل جيد، خذه مباشرة لاقرب 
   منفذ خدمة معتمد لفحصه وصيانته.

•  أبعد المنتج من مصادر المياه كالمطر والدش وأحواض الزرع.
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كيف تستخدم مجفف شعر

1. ضبط قوة الضخ المطلوبة:

0 وضع الإيقاف

وضع :1 قوة النصف درجة حرارة متوسطة لتجفيف وتصفيف رائع

وضع 2 قوة كاملة، درجة حرارة عالية لتجفيف سريع

2. استخدم الإعداد العالي لتجفيف الشعر، واستخدم إعداد منخفض للتصفيف.

3. إذا توقف مجفف الشعر عن العمل لأي سبب من الأسباب، قم بإيقاف تشغيله ودعه ليبرد

لبعض الوقت.

4. تأكد دائما من أن مفتاح التشغيل في وضع الإيقاف قبل توصيل الوحدة بمأخذ التيار

الكهربائي.

خطر :  للحد من مخاطر الصعق بالكهرباء:

1. احرص دائما على فصل هذا الجهاز على الفور بعد استخدامه 

2. لا تستخدمه أثناء الاستحمام.

3. لا تضع أو تخزن الجهاز في مكان ما بحيث يمكن أن يقع أو يتم سحبه في حوض بالوعة.

4. لا تضع أو تسقط الجهاز في الماء أو السوائل الأخرى.

5. لا تحاول أن تصل وتستخرج الجهاز إذا سقط في الماء. افصله فورا 



قائمة المحتويات

• فصلا اتبع التعليمات الواردة في كتيب المستخدم من أجل تركيب واستخدام المنتج 

• فضلا اقرأ مع الفهم كافة التعليمات الواردة في كتيب المستخدم واحتفظ بالكتيب في 
  مكان امن للرجوع اليه لاحقا 

• اذا كان لديك أسئلة حول استخدام المنتج، فضلا تواصل مع خدمة العملاء عبر الإنترنت، حسب  
   اللغة التي تحتاجها.

03 كيف تستخدم مجفف شعر    

03 خطر      

04 تحذير     

-02-

شكرا لشرائك هذا المنتج. فضلا اقرأ مع الفهم كافة التعليمات الواردة في كتيب المستخدم 
واحتفظ بالكتيب للرجوع اليه لاحقا. ان الصور الواردة في هذا الكتيب هي للتوصيح فقط. 

مواصفات المنتج الحقيقية هي ما تجدها على المنتج نفسه.
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يمنحك مسح رمز
الاستجابة السريعة إمكانية الوصول

إلى تسجيل الضمان الخاص
بمنتجك وخدمات الصيانة.

اس اف 984 اتش دي 

الشعر مجفف 

Serial / Batch
No: 984122024

1200 Watts
220-240V~, 50-60Hz


